
Ik vraag u te onderzoeken:

Of er een verband is tussen de 147 dode spreeuwen in het Huygenspark in Den Haag en het testen van 
5G in de Waldorpstraat.
Of er een verband is tussen de grote aantallen dode muizen in Friesland en de 5G testen in Heeg en 
Sneek.
Of er een verband is tussen het angstige gedrag van koeien in Friesland en noord/oost Groningen en de 
5G testen in Menaldum en Loppersum.
Of er een verband is tussen het mysterieuze aantal dode wilde zwijnen op de Veluwe en de 5G testen 
in Apeldoorn
Of er een verband is tussen 5G straling en de opgezwollen amandelen van mensen en van dieren/wilde 
zwijnen?

Dit hoeft geen ingewikkeld onderzoek te zijn. Beide feiten naast elkaar leggen:
Wanneer waren de testdagen?
Wanneer waren de sterfgevallen?

Het is opvallend dat de oorzaak bij deze plotseling grote aantallen dieren sterfte, nog niet gevonden is. 
Zowel de vogels, de muizen en de wilde zwijnen vertoonden geen uiterlijke kenmerken van ziekte. De 
dieren waren niet vermagerd en zagen er ook, al waren ze dood, gezond uit. Mocht er wel een verband 
zijn tussen de sterfgevallen en de testen met het 5G netwerk dan kan verder onderzoek plaatsvinden en 
zouden de 5G testen gestaakt dienen te worden omdat de veiligheid voor de mensen dan niet 
gegarandeerd kan worden. 

De kosten van zo'n onderzoek vallen in het niet bij de grote bedragen die er omgaan in de handel van 
5G netwerken en alles wat samenhangt met 5G. Zolang dit niet onderzocht zijn, waarom zouden wij 
dan voor 5G zijn?

Iedere individuele beleidsmaker is verantwoordelijk voor handelen of niet handelen. Net als ik 
verantwoordelijk ben. Vandaar dat ik dit onder uw aandacht breng voor mijzelf, onze medebewoners, 
de kinderen van de volgende generaties en voor alle dieren. Het gaat er om dat we niet kunnen zeggen: 
we hadden het niet geweten. Meten is weten! 

Al wordt 5G van hogerhand opgelegd, hoeven we dat niet te accepteren. Het gaat erom dat we ons als 
bevolking NU samen sterk maken om met wijsheid naar dit vraagstuk te kijken. Om de vrijheid en 
gezondheid van mens en dier voor nu en in de toekomst te kunnen garanderen. 

Het zou best zo kunnen zijn dat onze koeien, wilde zwijnen, muizen en spreeuwen ons kanariepietje in 
de mijn zijn.
Onze reddende engel dus.

Daarnaast vraag ik u openbaar te maken indien er 5G testen gehouden worden en waar en wanneer 
deze zullen plaatsvinden.


